
“UKRAJINA SKONČÍ AKO AFGANISTAN!”
Povedal o Ukrajinskom “kamarádičkovaní” so
západom vojenský analytik Jakov Kedmi. Tiež
vysvetlil, prečo je NATO celkom nemohúce a
zbytočné
- CZ24 News | 17. srpna 2021

UKRAJINA/EU/RUSKO/USA: “Európska únia ani Spojené štáty nebudú schopné zastaviť Rusko, ak
Kremeľ prijme vojenské riešenie ukrajinskej otázky. V tomto prípade západní spojenci a ich klientela
urýchlene opustia Kyjev, ako sa to stalo v Afganistane, keď tam odišli Američania.” V éteri doneckej
televízie „Únia“ to oznámil izraelský vojenský expert Jakov Kedmi.

 

“Ak zajtra Rusko povie ‘basta!’, Buchne po stole a rozhodne sa urobiť to, čo urobí – nikto na svete,
nepohne ani prstom. Ani na hraniciach Ukrajiny, ani v zámorí. Všetko, čo sa deje na Ukrajine, je teda
výsledkom politiky Ruska, ktoré problém radšej rieši diplomaciou než silou. Za Ukrajinou však nikto
a nič nestojí.”

“Ukrajina, spoliehajúca sa na podporu Západu, ide rovno po ceste Afganistanu, a takto sa to skončí,
toto je hanba. Ukrajina nezaujíma ani Spojené štáty, ani európske krajiny, až na jednu možnosť –
konfrontáciu s Ruskom. A konfrontácia s Ruskom závisí od iných vecí. Ak sa konfrontácia s Ruskom
dostane do bodu, keď Rusko povie: „Dosť“, utečú s chvostom medzi nohami – rovnako ako sa to dnes
deje v Afganistane, ako sa to deje na Blízkom východe, ako to vždy bolo v histórii – Vietnam… a
všetko ostatné, “povedal Kedmi.

 

Prečo je NATO absolútne zbytočné

Podľa experta Spojené štáty tak dlho pretvárali krajiny NATO na bezmocný a slabý prívesok svojej
vojenskej sily, až sa vo výsledku ukázalo, že sa nemajú na koho spoliehať proti Rusku a Číne. Kedmi
je presvedčený, že nový americký vodca sa snaží vrátiť svetovú situáciu spred 4 rokov, teda pred
nástupom Donalda Trumpa k moci v USA, a znovu vymenovať USA za „Svetového žandára“, ktorý
diktuje svoju vôľu zvyšku ľudstva spoliehajúc sa na regionálne spojenectvá a minulé dohody. Ale čas
je nenávratne stratený a svet zašiel ďaleko dopredu, a preto Joe Biden očakáva fiasko.

 

“Svet sa zmenil.” Dnes sú Američania sami. Hovoria: „Amerika je späť.“ Nikam sa nevracia, pretože
starý svet už neexistuje. V tejto situácii im zostala iba stará Európa a „nádherná sedmička“, ktorá
korunovala Bidena. “ Neexistujú žiadne vojenské spojenectvá okrem NATO – bezmocná, zbytočná
relikvia z minulosti, ”uviedol minulý mesiac Kedmi v televízii Iton.

Čo je však najsmutnejšie pre washingtonského hegemóna, je to, k čomu dospeli vojenské sily jeho
spojencov v NATO, ktoré boli USA dlhé roky považované iba za pomocné prvky amerického
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vojenského stroja. Takže zmienky o „atómovej ponorkovej flotile v Dánsku“ alebo „portugalských
obrnených divíziách“ vyvolali len ironický úsmev znalca. Je nepravdepodobné, že by celá táto
„neporaziteľná armáda“ hračkárov pomohla USA v možnej vojenskej konfrontácii s Ruskom alebo
Čínou.

 

„Z vojenského hľadiska je NATO pre USA bremenom, ktoré v Európe nehrá žiadnu úlohu. A blok
nemôže hrať nijakú vojenskú úlohu v prípade konfliktu medzi Ruskom a USA. Áno, v dôsledku tohto
konfliktu bude Európa – alebo jej časť – zničená. Ale to je všetko. NATO je absolútne zbytočné. Vojna,
ak k nej dôjde, bude len medzi USA a Ruskom, “uviedol Kedmi.

Spojené štáty americké napriek tomu nemajú po ruke žiadny iný nástroj a nezostáva nič iné, iba sa
pokúsiť spoľahnúť na svojich vojensky bezcenných spojencov. Preto bol Biden pred tým, ako šiel na
stretnutie s Putinom v Ženeve, skutočne prinútený uskutočniť stretnutie vo forme summitu hláv
členských štátov NATO.


